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Notification of Uncertified Teacher Assignment 

In accordance with federal law, schools are required to notify parents if their child is 
assigned a teacher for four or more consecutive weeks who does not hold an 
appropriate state teaching certificate in the area in which the teacher has been 
assigned. 

This letter is to inform you that your child’s ________________________ (subject or 
grade) _____________________________________ (teacher or substitute teacher) 
does not currently have the appropriate state teaching credential for this assignment. 

Although your child’s teacher does not have the appropriate state teaching credential, 
we do believe that they are qualified to teach in this assignment. Our staffing decisions 
are made to provide the best qualified person available for each class. In addition, a 
school administrator will be evaluating each teacher’s performance in the classroom to 
ensure that your child receives quality instruction. 

If you have any questions regarding your child’s teacher assignment, please feel free to 
contact: 

Name 

Title 

Phone 

Email 
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Уведомление о назначении преподавателя без необходимой квалификации 

В соответствии с федеральным законодательством администрация школы 
обязана уведомить родителей, если в течение четырех или более недель подряд 
вести занятия у ребенка будет педагог без лицензии штата на право 
преподавания в той области, в которой он / она назначен (-а). 

Настоящим письмом мы уведомляем Вас, что ________________________ 
(преподаватель или замещающий преподаватель), который преподает 
_____________________________________ (предмет или класс), в настоящий 
момент не имеет лицензии штата в данной области. 

Несмотря на это мы полагаем, что он/она обладает должной 
квалификацией для назначения. Наши кадровые решения принимаются таким 
образом, чтобы учащиеся каждого класса получали услуги от наиболее 
квалифицированных специалистов. Кроме того, администратор школы будет 
оценивать работу каждого преподавателя в ходе уроков, чтобы убедиться, что 
Ваш ребенок получает качественное образование. 

Если у Вас возникли вопросы, свяжитесь с: 

Имя, фамилия 

Должность 

Телефон 

Электронная почта 


	(subject or grade): 
	(teacher or substitute teacher): 
	Name: 
	Title: 
	Phone: 
	Email: 


